
JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 2008. november hó 17. 
napján megtartott munkaterv szerinti üléséről. 
 
Jelen vannak: Horinka László polgármester, Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző, Dr. Papp 
Ágostonné, Kecser István, Lányi György, Lukács István, Szücsi Csaba, Farkas Gáborné, 
Farkas Ferenc települési képviselő a mellékelt jelenléti ív szerint, valamint az Ügyvédi Iroda 
képviselői, Motolai Ferencné, Csécsei Ilona vendégek. 
 
Horinka László polgármester: Köszöntöm a képviselő-testület megjelent tagjait, és a 
megjelent vendégeket.  Megállapítom, hogy a testület határozatképes, azt megnyitom. Két 
képviselő jelezte felém késését: Cseri Péter és Katus Norbert, egy Csanádi Gábor képviselő 
nem tud a mai ülésen megjelenni. A mobiltelefonokat kérem kikapcsolni vagy lehalkítani. 
Jegyzőkönyvvezető a mai napon - mivel mindkét jegyzőkönyvvezető táppénzen van – 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző. Javaslatot teszek a jegyzőkönyv hitelesítő személyére felkérem 
Szücsi Csabát. Ki az aki elfogadja hitelesítőnek, az kérem szavazzon! 
 
A Képviselő-testület tagjai egy tartózkodás mellett Szücsi Csaba települési képviselőt 
jegyzőkönyv hitelesítőnek megválasztották.  
 
8 fő jelen van. 
 
Hiányzik: Cseri Péter, Csanádi Gábor, Zemen József, László Ferenc, Kis Tamás, Katus 
Norbert. 
 
Horinka László polgármester: Napirend előtt szeretnék tájékoztatást adni a közelmúlt néhány 
fontos eseményéről. A TRFC pályázatra benyújtott anyagunk „Fasorok létesítése Sülysápon” 
2,4millió forintot nyertünk, az ÁROP pályázatra – Polgármesteri hivatalok 
szervezetfejlesztése – közel 20 millió forintot nyertünk, sajnos a településközpont 
kialakítására benyújtott pályázatunk nem nyert. 
A szeméttelep rekultiváció megkezdődött, már 40-50 cm vastag a földtakaró rajta. A P+R 
pályázat határideje módosult január 15-re, így lehetőségünk nyílik egy valóban parkolj és 
várakozz parkoló sor kialakítására a butik sor mögött.  Még meg kell beszélni Zemen 
Istvánnal, hogy mekkora területet biztosít részünkre, hiszen ő is a vasúttól bérli. 
A földutak gréderezése miatt bejárás tartottunk a B-M-B Kft-vel. Hozzávetőleg 1,3-1,5 m Ft 
óradíjas elszámolással készítené el a cég, és csak ott rendelnénk meg ahol nagyon vacak az út. 
November 24-től 4 napon át normatíva ellenőrzés lesz az intézményeknél. 
Sportkör keresett meg azzal, hogy elfogyott a támogatás, ami lényegesen kevesebb volt mint a 
múlt évi. Pénz kell nekik, nem tudják használni a téli időszakban a csarnokot, megoldást 
keresnek a diákkörű sportolók részére. Szeretnék, ha a jövő évben adandó támogatásból 
megelőlegezné a testület a szükséges összeget. Egyelőre ebben az évben az igazgatóasszony 
beengedi őket a csarnokba úgy, hogy márciusban kell elszámolni az intézménnyel. 
 
Kiss Tamás megérkezett, 9 képviselő van jelen. 
 
Horinka László polgármester: Javaslatot teszek a napirend megváltoztatására akként, hogy az 
Egyebek/j. Házi segítségnyújtás napirendet vegyük előre. Utána haladunk a kiküldött 
meghívó szerint. 
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A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal elfogadták az ülés napirendjét az 
alábbiak szerint. 
 
Az ülés napirendje: 
8/j./ Házi segítségnyújtás feladatának átadása. 
  Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
1./ Háromnegyedéves pénzügyi beszámoló megtárgyalása, elfogadása 
 Előadó: Horinka László polgármester 
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
   Csanádi Gábor, a pénzügyi bizottság elnöke 
   Seprősné Cseri Ágota pénzügyi csoportvezető 
 
2./ 2009. évi költségvetési koncepció megtárgyalása, elfogadása  
 Előadó: Horinka László polgármester 
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
   Csanádi Gábor, a pénzügyi bizottság elnöke 
 
3./ 2009. január 1. napjától bevezetendő díjak (vízdíj, köztisztaság, bérleti díjak, sírhely 

állítási díj bevezetése) tárgyalása 
 Előadó: Horinka László polgármester 
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
   Csanádi Gábor, a pénzügyi bizottság elnöke 
 
4./ Egészségügyi és Szociális Bizottság beszámolója munkájáról 
 Előadó: Dr. Papp Ágostonné, a bizottság elnöke 
 
5./ Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság beszámolója munkájáról 
 Előadó: Kecser István, a bizottság elnöke 
 
6./ Ügyrendi Bizottság beszámolója munkájáról (szóbeli előterjesztés) 
 Előadó: Csanádi Gábor, a bizottság elnöke 
 
7./ A Képviselő-testület 2009. évi munkatervének megtárgyalása, elfogadása 
 Előadó: Horinka László polgármester 
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
8./ E g y e b e k: 
 a./ Sülysáp Nagyközség területén lévő járdák állapotának felmérése 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 

b./ Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának üzletrész vásárlása az ÖKOVÍZ Kft-
ből 

  Előadó: Horinka László polgármester 
Kecser István, a TFKB elnöke 

    Csanádi Gábor, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
 
 c./ Együttműködési megállapodás a Terra Innova Kft-vel. 
  Előadó: Horinka László polgármester 
    Kecser István, a TFKB elnöke 
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 d./ Költségtervezés temetőfenntartásra és -üzemeltetésre 
  Előadó: Kecser István, a TFKB elnöke 
    Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője 
 
 e./ OMSB előterjesztések 
  Előadó: Lukács István OMS Bizottság elnöke 
  Wass Albert Művelődési Ház vezetői állása 
  Helytörténeti Gyűjtemény elnevezése 
 

f./ Intézményeknél és a Polgármesteri Hivatalnál esetlegesen alkalmazható 
jutalmazás kérdésének megtárgyalása 

  Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
    Csanádi Gábor, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
 

h./ Bursa Hungarica ösztöndíj pályázat elbírálása 
  Előadó: Horinka László polgármester 
    Lukács István, az OMSB elnöke 
    Csanádi Gábor, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
 
 i/ Tájékoztatás az Önkormányzat befektetéseinek alakulásáról 
  Előadó: Horinka László polgármester 
    Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője 
 
 k./ A helyi buszjárat beindításának lehetősége. 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 
 l./ TFKB javaslatai. 
  Előadó: Kecser István bizottság elnöke 
  Bugyi Attila kérelme 
  Zártkerti ingatlan megvásárlása 
 
1.NAPIREND 
 
8/j./ Házi segítségnyújtás feladatának átadása. 
 Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 
Lukács István: Átnéztem az előterjesztéseket. Javaslom, hogy a polgármesteri előterjesztés 
után mindenki legfeljebb 2 X 2 percet szólhasson hozzá.  
 
Horinka László polgármester: Igyekezzünk követni képviselő úr javaslatát. 2009-től minden 
szociális feladatot ellátó szerv csak legalább két feladat ellátása esetén kaphat állami 
normatívát. A kistérségi megbeszélésen – ahol a jegyzőasszony képviselte 
önkormányzatunkat – erről is szó esett, ezért is került napirendre ezen az ülésen. Mindaddig 
teljesen egyértelmű volt, hogy a feladatot a jövő évben az előterjesztés szerint látjuk el, amíg 
kaptam egy telefont és már nem látom mégsem annyira egyértelműnek a helyzetet. Van más 
megoldás is arra, hogy megkaphassa a kistérség a normatívát és a kiegészítést is. A csütörtöki 
telefonhívás után azt láttam, hogy Sülysápon alakult két egyesület amely el tudná látni ezen 
feladatokat. Az egyik: Emberséggel az Emberért Szociális Egyesület, a másik Kikötő 
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Mentálhigiénés Egyesület. 
Arról beszélgettünk, hogyan lehet ellátni a feladatot az ellátás színvonalának sérülése és 
anyagi hozzájárulás növelése nélkül. Arra jutottunk, hogy erre jelenleg egy megoldás van, 
hogy együttműködést keressünk a megmentő Kht és az két egyesület között. Akkor járulunk 
hozzá, ha együttműködik a kistérséggel a két egyesület és Társadalmi összefogással az 
emberért.  
 
Motolai Ferencné: 2009. január 1-től el tudnánk látni a kistérség által jelenleg ellátott 
feladatokat mind a 15 településen. A Megmentő Kht-nak azt kínáljuk fel, hogy ahol a 
Megmentő eddig feladatokat látott el, ott szervezeteink végeznék pl. a szenvedélybeteg 
gondozást. Jelenleg hét településről vagyunk 14-en, akik dolgoznak a szerveztekben.  
Szeretnénk nevelőszülői hálózatot, támogató szolgálatot, házi jelzőrendszeres segítségnyújtást 
végezni valamint gondolkodunk befogadó otthon létesítésén, hiszen eléggé kevés ilyen van, a 
meglévők pedig túlzsúfoltak. Végeznénk az időskorúak gondozását, szociális étkezetést, 
gyakorlatilag minden szociális feladatot ellátnánk. A szenvedélybeteg gondozást tanyán 
tervezzük megoldani, munkaterápiával, és a gondozottak keresményéből tartanák el magukat 
és a gondozás végeztével keresménnyel kezdhetnék el az életet.  Együttműködünk a 
karitásszal. Fő célunk munkahelyteremtés. Csécsei Ilona is tag. Továbbképzést is szervezünk.  
 
Csécsei Ilona: A szakállamtitkár asszony biztatott minket a központok létrehozására.  
 
Horinka László: Meghallgatva az egyesületet azt javaslom, hogy ne döntsünk most róla, 
halasszuk a döntést a decemberi ülésre vagy ha szükséges rendkívüli ülést hívunk össze. 
 
ZEMEN JÓZSEF képviselő MEGÉRKEZETT 10 fő van jelen. 
 
Motolai Ferencné: Mivel még most alakultunk meg és a normatíva igényléshez legalább két 
éve bejegyzettnek kell lenni a jelenlegi pályázatokat is a Gyömrői Ifjúsági körrel fogjuk írni. 
Nem normatíva támogatott a jelenlegi tevékenységünk. A meglévő, már foglalkoztatott 
emberekre építenénk, őket alkalmaznánk tovább. A kistérség megtartaná az eddigi 
szolgáltatásokat. Most el lehet dönteni, hogy Sülysáp mikro-térségként látja el vagy kizárólag 
Sülysápon látja el csak a feladatokat. 
 
Horinka László: Javaslom, tárgyaljuk a kérdést a decemberi ülésen.  
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal meghozták az alábbi határozatot: 
 

255/2008.(XI.17.) Önkormányzati határozat 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a házi 
segítségnyújtás feladatátadásáról decemberi ülésén hoz döntést. 
 
Határidő: 2008.december 31. 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
2. NAPIREND: 
1./ Háromnegyedéves pénzügyi beszámoló megtárgyalása, elfogadása 
 Előadó: Horinka László polgármester 
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
   Csanádi Gábor, a pénzügyi bizottság elnöke 
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   Seprősné Cseri Ágota pénzügyi csoportvezető 
 

SZÖVEGES BESZÁMOLÓ 
SÜLYSÁP NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATÁNAK 

2008.III NEGYEDÉVI.GAZDÁLKODÁSÁRÓL 
 

Az Államháztartásról szóló 1992. évi XXXVIII. Tv. 80.§-a valamint az 249/2000. (XII.24.) 
Kormány rendelet 7.§-a (3) bekezdése értelmében az alábbiak szerint nyújtjuk be a 2008. III. 
negyedévi költségvetési  beszámolót. 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzata a 2/2008 (II.18)  rendeletével hagyta jóvá a 2008.évi 
költségvetését. 

Eredeti előirányzat 
Bevétel:  957.530 e Ft  - melyből 34.841 e .Ft  előző évi pénzmaradvány 

                       Kiadás:  957.530 e Ft   - melyből  73.488 e Ft  tartalék 
Módosított előirányzat 

                       Bevétel.  1.007.176 e Ft  - melyből 34.841 e Ft előző évi pénzmaradvány 
                       Kiadás   1.007.176 e Ft  -  melyből 90.726 e Ft tartalék 

 
Az eredeti előirányzat  2008. III. negyedév 49.646 e Ft-tal került módosításra,  mely a 
központi költségvetéstől átvett pénzeszközök. 
 

FELADATELLÁTÁS ÁLTALÁNOS ÉRTÉKELÉSE 
 
         Sülysáp Nagyközség Önkormányzata ellátandó közszolgáltatási feladatok körét 
elsősorban a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvényben szabályozottak 
határozzák meg. Ezen túlmenően szakmai-ágazati törvények, rendeletek határoznak meg az 
Önkormányzat részére kötelezően ellátandó feladatokat.  
 
       Az önként vállalt feladatok köre az önkormányzat ágazati feladatait áttekintve szinte 
minden területen megjelent ,úgy mint sport, kulturális, hitéleti, ifjúsági, közrend-közbiztonság 
stb. Ezt támasztja alá a beszámolóban kimutatott pénzeszközátadások (alapítványoknak 
,egyesületeknek, civil szervezeteknek, stb)összege. 
 
     Az Önkormányzat kötelező és önként vállalt feladatait saját költségvetési szerveivel, 
intézményeivel, általa alapított gazdasági társaság segítségével, valamint vásárolt 
közszolgáltatások révén látta el, tehát gondoskodott azon feladatok ellátásáról, melyek a 
törvények, rendeletek által előírtak. 
 
    A költségvetési intézmények feladatai az alapító okiratokban, míg az egyéb módon ellátott 
feladatok szerződésekben kerültek rögzítésre. 
 
Feladat ellátások: 
 

Megnevezés Ellátó 
Óvodai ellátás 1 részben önálló intézmény 
Általános iskolai oktatás 2 részben önálló intézmény 
Közművelődési feladatok, és könyvtár 1 részben önálló intézmény 
Egészségügyi feladatok ellátása 3 háziorvosi körzet, 2 gyermekorvosi körzet, 

2 fogorvosi körzet vállalkozó szerződéssel, 
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valamint 3 védőnői körzet a Polgármesteri 
Hivatal feladatkörében ellátva 

Gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok Kistérségi társulás formájában 
Szociális alapellátási feladatok 1 részben önálló intézmény 
Ívóviz ellátás  Üzemeltetésre átadva saját tulajdonú Kft 

részre 
Hulladékgazdálkodás ÖKOVÍZ Kft 
Közétkeztetés 1 részben önálló intézmény 
 

BEVÉTELI FORRÁSOK ÉS AZOK ALAKULÁSA 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának bevételei  2008. III. n.évben 1.592.901 eFt volt, ami 
a módosított előirányzathoz 158,16 %-ra  teljesült. A kimagasló teljesülés egyik oka, hogy a 
kötvénykibocsátásból származó bevétel a beszámolóban szerepel, ugyanakkor az előirányzat 
módosítás a beszámolási időszak után történt meg. 
Ha megemeljük az előirányzatot( 1.807.176 e Ft)  akkor a valós teljesülés 88.14 % , ami még 
így is magasabb mint az időarányos 75 % 
 
A bevételek megoszlása 
Bevételek Megoszlás  %-ban 
Intézményi működési bevételek 4.09 
Önkormányzat sajátos mük.bevételei 15,43 
Felhalmozási és tőkejellegű bevételek 2,85 
Önkormányzat költségvetési támogatása 14,81 
Támogatások és átvett pénzeszközök(kötvény) 62,82 
Összes bevétel  1.592.901 eFt          100.00 
 
A bevételek megoszlásából látható, hogy az Önkormányzat saját bevételeihez képest az állami 
támogatás milyen alacsony. 
 
A bevételek között szereplő ÁH-on kívül. Felhalmozási célú pénzeszköz átvétel a 
háztartásoktól  3.168 e Ft a közmű hozzájárulási befizetésekből származó bevétel. 
A befektetésekből származó kamatbevétel 15.133 e Ft . 

 
KIADÁSOK ALAKULÁSA 

 
Az Önkormányzat kiadási előirányzata  757.391 e Ft-ra teljesült, a módosított előirányzathoz 
képest 75,20 % ami az időarányos teljesülésnek felel meg. Ha a kiadási oldalt is megemeljük 
a felhasználható pénzeszközünkkel,( kötvénykibocsátás bevétele) akkor 41,91 % egy torz 
teljesítés jelenne meg.  
 
Kiadás megoszlása 
Kiadás Megoszlás %-ban 
Személyi juttatások és járulékai 52,14 
Dologi kiadások 27,90 
Szociális juttatások 5,05 
Átadott pénzeszközök 3,16 
Beruházás és felújítás 11,75 
Összes kiadás  757.391 e Ft 100,00 



 7

 
A kiadások megoszlásából látható, hogy a kifizetett bérek és járulékok a legnagyobb tétel. 
A csatolt mellékletekből látható, hogy a kifizetett béreknél adott időszakra túllépés, csak egyes 
soroknál jelentkezik, összességében nem. 
 
A közalkalmazottak  egyéb munkavégzéshez kapcsolódó juttatásai,  mint pl. köztisztviselők 
szabadidő megváltása, pedagógusok minőségi kereset kiegészítése.    
 
 Összességében elmondható, hogy sem a bevételi sem a kiadási oldalon alul illetve időarányos 
túlteljesítés nem volt.  
 
Horinka László polgármester: A most kiosztott táblázatban áttekinthetőbbek az adatok, 
elkészültek EXCEL táblában is, melynek adattartalma ugyanaz, mint amit a képviselők az 
anyaggal megkaptak. Kész a PÜÜB által kért kétoldalas anyag is. Most is elfogadhatjuk, és 
később (decemberben) is tárgyalhatjuk. 
 
Seprősné Cseri Ágota: A ¾ éves beszámoló csak tájékoztató jellegű. Időarányos teljesítés 
történt, nincs kiugró teljesítés egyetlen szakfeladaton sem. A 800 m Ft-os kötvény – melyet 
tartalékba tettünk - ami fejlesztés célú összeg. Torz képet mutat a teljesülés, hiszen a 800 m ft 
erősen befolyásolja a kiadást és bevételt egyaránt, hiszen tervezni nem lehetett. A PÜÜB 
ülésen kérdésként merült fel, hogy mi az átvett pénz háztartásoktól. Ez az összeg a 
közműfejlesztési hozzájárulás. A közalkalmazottak egyéb hozzájárulásai cím alatt, az 
intézmények által feladott változóbér található. Nincs bér túllépés, mindenki időarányosan 
teljesített.  
 
HOZZÁSZÓLÓK: KECSER István, Kiss Tamás, FARKAS Gáborné, Lukács István. 
 
Kiss Tamás: Nagyságrendi különbség van a tervezett összeg és a teljesítés között. 
Amennyiben a FELFIN szerint készített lett volna az intézményi költségvetés, akkor nem lett 
volna ennyire pontos a teljesítés.  
 
Horinka László polgármester: Tárgyalja újra a PÜÜBIZ és kerüljön a decemberi ülésre.  
 
Lukács István: Ne vigyük át decemberre., hiszen elkészült minden anyag, melyet kért a 
PÜÜB. 
Kecser István: Egyetértek Lukács Istvánnal. Ezt az anyagot fogadjuk el, most. 
 
Horinka László polgármester: A javaslatot most szavazásra bocsátom. Ki az, aki a ¾ éves 
pénzügyi beszámolót elfogadja? 
 
A Képviselő-testület tagjai 8 igen és 2 ellenszavazattal meghozták az alábbi határozatot: 
 

256/2008.(XI.17.) Önkormányzati határozat 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja Sülysáp Nagyközség 
Önkormányzat ¾ éves pénzügyi helyzetéről szóló tájékoztatást.  
Felkérik a Pénzügyi Csoportvezetőt, hogy a PÜÜB klső tagjai részére küldje meg írásban az 
elkészült anyagot. 
 
Határidő: 2008. november 18. 
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Felelős: Horinka László polgármester 
 
3. NAPIREND 
2./ 2009. évi költségvetési koncepció megtárgyalása, elfogadása  
 Előadó: Horinka László polgármester 
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
   Csanádi Gábor, a pénzügyi bizottság elnöke 
 
Horinka László polgármester: Az előterjesztést megkapta mindenki. Szerepel benne. Hogy a 
13. havi illetményt eltörlik. Javaslom, hogy a Faluszolga Kft. dolgozóira is legyen ez 
érvényes.  
 
HOZZÁSZÓLÓK: Kecser István, Lányi György. 
 
Kecser István: Elsősorban a bevételt növelő beruházások megvalósítását javaslom.  
 
Horinka László polgármester: A lehetőségek függvényében valósítsuk meg.  
 
Lányi György: Az anyagban van néhány feladat, ami nem szerepel. Az egyik a Magdolna 
úton elhelyezendő áteresz. Javaslom, hogy legyen a „Templom a templom alatt…” lézeres 
vizsgálatra, mely 1,5 m Ft és Kenderföld kérdése is legyen megoldva. A történelmünkre 
nincsen pénz, csak mindenféle fityfirityre. Ez növelhetné az idegenforgalmat. 
 
FARKAS Gáborné: A Szőlőstelepi tagiskolába könyvtárat kellene létesíteni, a bérlakás 
programot nem támogatom.  
 
Horinka László: Ki ért egyet azzal, hogy a templom radaros vizsgálata (lézeres) kerüljön be a 
koncepcióba? 
 
A Képviselő-testület tagjai 2 igen, 5 nem és 2 tartózkodással meghozták az alábbi határozatot: 
 

257/2008.(XI.17.) Önkormányzati határozat 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete nem támogatja a sülyi templom 
lézeres vizsgálatát 2009. évben. 
 
Határidő: 2008. november 18. 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
Horinka László polgármester: Ki fogadja el a határozati javaslatot a Képviselő-testület 2009. 
évi költségvetési koncepcióról? 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal meghozták az alábbi határozatot: 
 

258/2008.(XI.17.) Önkormányzati határozat 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 2009. évi költségvetési koncepcióját 
az alábbiak szerint határozza meg: 
 
Az államigazgatásról szóló, többször módosított 1992. évi XXXVIII. Törvény előírásainak 
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megfelelően elkészítettük Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának 2009. évi költségvetési 
koncepcióját. A koncepció kidolgozása során figyelembe vettük: 
 

a.) a Kormány által kiadott és az önkormányzatokra is vonatkozó tervezési irányelveket, 
b.) a Sülysápi Önkormányzat gazdálkodását alapvetően meghatározó folyamatokat, 
c.) az egyes ágazatok szakmai követelményeinek pénzügyi kihatását, 
d.) a 2009. évi költségvetési törvény tervezetét, 
e.) az Önkormányzat és intézményei 2008. évi időarányos gazdálkodási tapasztalatát, 

a várható éves bevételi, kiadási tervszámokat. 
 
Az alábbi felújítási, beruházási célokat fogalmazzuk meg 2009. évre:  
  

a.) Elsősorban pályázattal megvalósítható beruházások megvalósítása:  
- Bölcsöde 

b.) Járda és útépítés tovább bővítése. 
c.) Kossuth L. út felújítása. 
d.) Fásítási program folytatása, zöldfelület növelése elsősorban közterületeken. 
e.) Temetők környékének rendezése, járdák, parkolók kialakítása. 
f.) Várossá válási pályázat benyújtása. 
g.) Szennyvízcsatorna és tisztítómű megépítése. 
h.) Szőlősi patakmeder. 
i.) Kenderföld megközelítésének kialakítása vizsgálati szinten. 
j.) KRESZ park megépítése a Balassi B. utcában. 
k.) Piactér hasznosítása. 
l.) Vasút állomás rendbetétele MÁV-val közösen, majd az üzemeltetés átvétele 
m.) Településrendezési terv módosítása, egyes területeken szabályozási tervek elkészítése 
n.) Ipari terület kialakítása 
o.) Önkormányzat MIR programjának elkészítése 
p.) Bérlakás program első ütemének elindítása. 
q.) Központi óvoda mellett terület vásárlási lehetőség felmérése. 
r.) Sápi iskola tető (zsindely) csere 
s.) Hevessy kastély tetőszerkezetének javítása 
t.) Vasút úti óvoda tető javítása 
u.) Szőlősi iskola tető és vakolat javítása 
v.) Szőlősi iskola mellett járda elkészítése 
w.) Malom úti iskola mögött területet venni, összekötni Mogyorócskával 
x.) Helytörténeti Múzeum udvar rendbetétele 
y.) Új óvoda a Sápi településrészen 
z.) Közkút létesítése a Rákóczi út végén. 
aa.) Szőlősi tagiskolában könyvtárhelyiség kialakítása vizsgálati szinten.  
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
4. NAPIREND 
3./ 2009. január 1. napjától bevezetendő díjak (vízdíj, köztisztaság, bérleti díjak, sírhely 

állítási díj bevezetése) tárgyalása 
 Előadó: Horinka László polgármester 
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
   Csanádi Gábor, a pénzügyi bizottság elnöke 
 
HOZZÁSZÓLÓK: Horinka László, FARKAS Gáborné, KECSER István, LUKÁCS István. 
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Horinka László polgármester: Az anyagot mindenki megkapta. Az előterjesztések lényege, 
hogy a közterület használati díj nem változna, a lakbérek az infláció mértékével nőne, akár a 
vízdíj, ám szükséges lenne visszavonni a jelzett határozatot, mivel nem praktikus elvonni 
semmilyen forrást a vízműtől, amiből felújítási kiadásaikat fedezheti. Egy új költséget 
vezetnénk be a temetkezési szolgáltatások között, ez pedig a síremlékállítás díja. Ez 
fedezhetné azon költséget, melyet a temető üzemeltetője vállal.  
 
Horinka László polgármester: Ki az aki egyetért azzal, hogy A vásárok és piacok tartásáról 
valamint a közterület használatáról szóló 168/2004. (VII.12.) rendeletben szabott díjak 
ne módosuljanak?  
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal meghozták az alábbi határozatot: 
 

259/2008.(XI.17.) Önkormányzati határozat 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 2009. évben A vásárok és piacok 
tartásáról valamint a közterület használatáról szóló 168/2004. (VII.12.) rendeltét nem 
kívánja módosítani, nem emeli annak díjait. 
 
Határidő: 2008. november 18. 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
Horinka László polgármester: Ki az aki egyetért azzal, hogy A vezetékes ivóvíz szolgáltatás 
díjának meghatározásáról szóló 5/2005. (II.23.) rendeltét az előterjesztés szerint 
módosítsuk? 
 
A Képviselő-testület tagjai 8 igen 2 nem szavazattal megalkották az alábbi rendeletet: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzat 
16/2008.(XI.17.) rendelete 

A vezetékes ivóvíz szolgáltatás díjának meghatározásáról szóló 
A 5/2005. (II.23.) rendeltének módosításáról 

 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a vezetékes ivóvíz szolgáltatás 2009. 
évi díjának meghatározásáról szóló rendelet 3.§.-át az alábbiak szerint módosítja: 
 
1.§: A díj összege lakossági vízdíj esetén: 150.-Ft + ÁFA-ról 165.-Ft + ÁFA-ra  
A közületi díj mértéke:    185.-Ft + ÁFA-ról 205.-Ft + ÁFA-ra  
A készenléti díj mértéke:   174.-Ft + ÁFA-ról 200.-Ft + ÁFA-ra  
 
2.§. A rendelet további részei változatlanok maradnak. 
 
3.§. A rendelet kihirdetéséről a jegyző a helyben szokásos módon a hirdetőtáblán történő 
kihirdetéssel gondoskodik. 
 
Határidő: 2009. január 01. 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
Horinka László polgármester: Ki az aki egyetért azzal, hogy  
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A Képviselő-testület tagjai 8 igen , 2 nem szavazattal meghozták az alábbi határozatot: 
 

260/2008.(XI.17.) Önkormányzati határozat 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete visszavonja a 257/2007.(XI.19.) 
számú Önkormányzati határozatot.  
 
Határidő: 2008. november 18. 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
Horinka László polgármester: Ki az aki egyetért azzal, hogy A lakások és helyiségek 
bérletéről szóló 6/2005. (II.23.) rendeltet az előterjesztés szerint módosítsuk? 
 
A Képviselő-testület tagjai 8 igen 2 nem szavazattal megalkották az alábbi rendeletet: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzat 
17/2008.(XI.11.) rendelete 

A lakások és helyiségek bérletéről szóló 
6/2005. (II.23.) rendeltének módosításáról 

 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a lakások és helyiségek bérletéről 
szóló rendelet VI. fejezet A lakbérek mértéke, a külön szolgáltatások díja 29.§-át a 
következők szerint módosítja:  
 
1.§.  
(1) A megüresedett és újonnan épült önkormányzati tulajdonban lévő lakások havi lakbére 

2009. évben az alábbiak szerint változik 
 a./ összkomfortos lakás esetén  496.- Ft/m2-ről 530.- Ft/m2-ra 
 b./ komfortos lakás esetén   374.- Ft/m2-ről 400.- Ft/m2-ra 
 c./ félkomfortos lakás esetén   242.- Ft/m2-ról 260.- Ft/m2-ra 
 d./ komfort nélküli lakás esetén  120.- Ft/m2  130.- Ft/m2-ra. 
 
2.§. A rendelet további részei változatlanok maradnak. 
 

3.§. A rendelet kihirdetéséről a jegyző a helyben szokásos módon a hirdetőtáblán történő 
kihirdetéssel gondoskodik. 

 
Horinka László polgármester: Ki az aki egyetért azzal, hogy a 10/2003.(X.27.) sz. rendelet 

a temető rendjének szabályozásáról rendeltet az előterjesztés szerint módosítsuk? 
 
A Képviselő-testület tagjai 9 igen 1 nem szavazattal megalkották az alábbi rendeletet: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzat 
18/2008.(XI.11.) rendelete 

a temető rendjének szabályozásáról szóló 
10/2003.(X.27.) sz. rendelet módosításáról 

 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a temetők rendjéről szóló 
rendeletének 1.sz. mellékletét az alábbiak szerint módosítja: 
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1.sz. melléklet 
 

Sírhelymegváltás díjai 
 

2009. évtől urnahely megváltás díja:  10.000.-Ft. 
2009. évtől sírhely megváltás díja:  20.000.-Ft. 
 
A síremlékállítás díja: 4.000.-Ft + Áfa 
 
A Sülysáp díszpolgára címet elnyert elhunytak sírhelyének megváltási ideje ugyanezen 
összegekért 40 év.  
 
Horinka László      Gulyásné dr. Gál Ilona 
Polgármester        jegyző 
 
Határidő: 2009. január 01.  
Felelős: Horinka László polgármester 
 
5. NAPIREND 
4./ Egészségügyi és Szociális Bizottság beszámolója munkájáról 
 Előadó: Dr. Papp Ágostonné, a bizottság elnöke 
 
Horinka László polgármester: Mindenki megkapta a beszámolót a bizottság munkájáról. Ki az 
akinek kérdése van?  
 

Az Egészségügyi és Szociális Bizottság munkájáról beszámoló 
 
Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2008. évben 12 alkalommal ülésezett, az ülések 
határozatképesek voltak. 
 
Átmeneti segély (felnőtt korú lakosság) és rendkívüli gyermekvédelmi támogatás  (gyermekek)    
kérelemre 2008.szeptember 30-ig 1.016 E Ft  került kifizetésre.  A tervezett 1.400 E Ft 72 %-a.  
 
Étkezési támogatás: A bizottság nagy számban adott ki méltányosságból 50% kedvezményt a 
normatív jogon járó 50% kedvezmény mellé. A pénzügyi teljesülés 2008. szeptember 30-ig az 
előirányzott 19.500 e Ft-tal szemben 11.118 e Ft volt, ez 57 %-os teljesítést takar.  
2008. december 31-ig az étkezési felelősök elszámolnak a Gyámhatóság felé, így pontos felhasználás 
csak akkor mutatható ki.  
 
2006. július 1-től a közgyógyellátásra való jogosultság megállapítása jegyzői hatáskörbe került. A 
kezdeti 2-3 hónapos ügyintézési idő lecsökkent, de még mindig nem tartható a Törvényben előírt 45 
napos határidő a Fővárosi és Pest Megyei Egészségbiztosítási Pénztár késlekedése miatt.  
Hivatalunkban a Törvényben előírt határidőt minden esetben betartottuk. A méltányos 
közgyógyellátásra jogosító igazolványok térítési díjainak változása miatt szükségessé vált az 
önkormányzati rendelet módosítása. A szigorítás miatt jelentősen csökkent a méltányosságból 
megállapított közgyógyellátásra jogosító igazolványok száma.  
 
Ápolási díj: az ápolási díjra való jogosultság megállapítása 2008. évben Önkormányzatunknál csak 
alanyi jogon történt, méltányosságból ápolási díj nem került megállapításra.  
 
Lakásfenntartási támogatás: A bizottság hatásköréből kikerült, mivel Önkormányzatunk csak 
normatív jogon nyújt támogatást. Aki a Törvényben előírt feltételeknek megfelel csak az kaphat 
támogatást. 
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Az ügyintézők jól ismerik a segélyezett családok életkörülményeit. Sok család költözik Sülysápra, de 
sajnos a perifériára szorult családok száma jelentős és fokozatosan növekszik. Sülysáp külterületi 
részén, a zártkertekben, tanyákon, és néhány utcában Pl. Kókai u., Dankó u. József A. út vége stb. 
fokozottabban van jelen az elszegényedés.  
A  környezet-tanulmányokat készítő ügyintézőknek és a bizottság minden tagjának odafigyelésére van 
szükség a kérelmek elbírálása során. Nagyon sok kérelem jól megalapozott, a család megélhetése 
nagyon könnyen veszélybe kerül, egy-egy közüzemi számla elmaradása, gyógyszer kiadások az egész 
családi költségvetést felborítja, ami indokolja a támogatás odaítélését.  
 
Kérem a beszámoló megvitatását és elfogadását.    
 
Sülysáp, 2008. november 12.          Dr. Papp Ágostonné 
         Egészségügyi és Szociális  
               Bizottság Elnöke 
 
Horinka László polgármester: Ki az aki elfogadja a bizottság munkájáról szóló beszámolót? 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal meghozták az alábbi határozatot: 
 

261/2008.(XI.17.) Önkormányzati határozat 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Egészségügyi és Szociális  
Bizottság munkájáról szóló beszámolót. 
 
Határidő: 2008. november 18. 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
6. NAPIREND 
5./ Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság beszámolója munkájáról 
 Előadó: Kecser István, a bizottság elnöke 
 

BESZÁMOLÓ 
a Bizottság 2008. évi munkájáról 

 
Tisztelt Képviselőtestület !  
 

A sokéves gyakorlatnak megfelelően minden ősszel egy beszámolóban foglaljuk össze 
éves tevékenységünket. Ennek keretében a konkrét, felsorolásszerű ismertetés helyett 
megpróbálunk tipikus jelenségeket, folyamatokat, gyakorlatot bemutatni úgy, hogy az a 
következő időszak munkájának szervezéséhez érdemi támpontokat adjon. 
 

A beszámolási időszakban négy ülést tartottunk, ezen felül még kettőt a Pénzügyi 
Bizottsággal közösen. A bizottság(ok) tagjainak leterheltsége érezhető az üléseken résztvevők 
számán, esetenként a határozatképesség határán vagyunk. Az ülések anyagai megtalálhatók a 
testületi anyagokat is tároló ftp szerveren, ezért - és terjedelmi okok miatt is - a beszámolóban 
nem látjuk értelmét részletes taglalásuknak, annál is inkább, mivel a Tisztelt Képviselők 
gyakorlatilag valamennyi kérdéssel találkoztak a Képviselőtestület ülésein. 

 
Általánosságban jellemző, hogy az ülések napirendjében a munkatervben előirányzott 

témákhoz képest szinte mindig túlsúlyban vannak az időközben felmerülő kérdések. Ezek egy 
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része az önkormányzat aktuális döntéseinek előkészítését szolgálja, másik része lakossági 
kezdeményezéseket (útjavítás, járdaépítés, közvilágítással, vízelvezetéssel kapcsolatos 
kérdések, stb.) érint.  Egy-egy alkalommal általában tíz felett van a napirendi pontok száma, s 
mivel érdemi és alapos viták zajlanak, gyakoriak a 4-5 órás ülések. Ez nem csak a Bizottság 
tagjait, hanem a Hivatal jelenlevő tisztviselőit (közülük is leginkább Jegyző Asszonyt és a 
jegyzőkönyvvezetőt) is igénybe veszi. Gyakori, hogy Polgármester Úr, illetve az 
Építéshatósági-Műszaki Csoport munkatársai is részt vesznek az ülés (legalább) egy részén, 
információikkal és szakmai ismereteikkel támogatva munkánkat.  

 
 Ezúton fejezzük ki köszönetünket minden segítségért, amit a Hivatal munkatársaitól 

kapunk. 
 
 Általában elmondható, hogy a Bizottság javaslatait a képviselőtestület elfogadja, egy-
két kivételtől eltekintve azok érdemi része testületi határozat részévé válik. 

 
Kisebbségi véleményként felmerült, hogy az év során több testületi döntés (pl. 

FALUSZOLGA vezetőjének kiválasztása, fásítási akció, néhány ingatlanvásárlás, stb.) a 
Bizottság előkészítő munkájának igénybevétele nélkül született meg. Tekintettel arra, hogy a 
bizottságunk tagjainak nagyobb része képviselő is (ők a képviselőtestületi munkában való 
részvétel révén nyilvánvalóan felkészülten döntenek), ez a gyakorlatban nem okozott 
zavarokat, azonban ez a tapasztalat – az említett kisebbségi vélemény szerint - újból felveti 
azt a kérdést, hogy mennyiben igényeljük a külsős bizottsági tagok munkáját. Ugyancsak 
ezzel összefüggésben fogalmazódott meg az, hogy a külsős bizottsági tagok általában is 
kevesebb információval rendelkeznek a testületi döntésekről, illetve azok végrehajtásának 
helyzetéről, mint a képviselők. Ez a probléma maradéktalanul csak úgy orvosolható, ha a 
bizottság külső tagjai gyakorlatilag ugyanazokat az előkészítő és információs anyagokat 
(meghívóktól a végrehajtási beszámolókig bezárólag) kapják, amelyeket a képviselők, illetve 
maguk is részt vesznek a Képviselőtestület ülésein. Ezek a felvetések már a 2007. évi 
beszámolóban is szerepeltek, célszerű lenne tehát világos álláspontot megfogalmazni velük 
kapcsolatban.  

 
Tisztelt Képviselőtestület! 

 
Bizottságunk a jövőben is készséggel vállalja a profiljába tartozó döntések előkészítő 

munkáit.  A külső bizottsági tagok részvétele a folyamatban a helyi demokrácia fontos része, 
remélhetőleg ezen a területen nem kényszerülünk visszalépésre. A magunk részéről 
igyekszünk rugalmasan reagálni a körülmények sokszor váratlan és gyors változásaira, és 
mindent megtenni annak érdekében, hogy legalább a helyi döntések az itt élők lehető 
legteljesebb megelégedését és jövőnk kívánatos alakulását szolgálják.  

 Köszönjük az eddig megnyilvánuló bizalmat, és együttműködési lehetőségeket! A 
jövőben is készséggel működünk közre minden illetékességi körünkbe tartozó testületi döntés 
előkészítésében, és köszönettel veszünk minden olyan észrevételt, ami segít a magasabb 
színvonalú, hatékonyabb, eredményesebb munkában. 
Horinka László polgármester: Mindenki megkapta a beszámolót a bizottság munkájáról. Ki az 
akinek kérdése van?  
 
Salvári György: Célszerű lenne világos álláspontot megfogalmazni a bizottságok kültagjaival 
kapcsolatban. Senkit nem szeretnék megbántani, de néha úgy érzem a bizottság munkája 
formális. 2002 óta mást képzelek el. Azt gondoltam, hogy a KT javaslattevő szerve, ahol több 
idő van a témák megtárgyalására.  Több önk. nem működtet bizottsági rendszert. Kisebbségi 



 15

véleményként felmerült, hogy a bizottság néhány előkészítő munkában nem vett részt, nem 
kérték a véleményüket. Pl. a fásítást sem tárgyaltuk, majd megkeresett a Babi, hogy lehet fát 
ültetni. AZ elmúlt időszak fásítási akciói szépítették a teleülést. Nem kérték ki a véleményt a 
Faluszolga vezető választásnál én a mai napig nem tudom, ki a vezetője a cégnek. 
Ingatlanvásárlás: nem is tudom miért, minek a Településfejlesztési Koncepció szerint.  A 
várossá válási pályázat sem került, sem a Településfejlesztési Koncepció a bizottság elé.  Ha a 
várt célt eléri, akkor had legyen. Ugyanakkor olyan témák kerültek a biz. Elé, hogy 
fekvőrendőr, csapadékvíz a temetően, villanyoszlopok, vízelvezető árkok. PMH. 
Átszervezése, de a településfejlesztési konc. Nem. Voltak olyan döntések is, amit a bizottság 
javasolt döntéseket, a testület elfogadta, de nem történtek meg:pl. névtelen utcák elnevezése. 
A testület nem gondolt arra, hogy visszaadja a bizottságnak, hogy tárgyaljon róla.  Dűlők 
esetében is sok döntés volt, de egyik sem valósult meg.  
Sőtér kastély: a másik feljárót is meg kellene szerezni. 1996 óta költöttek rá egy keveset, de 
az állagmegóváson kívül nem került semmibe. Célszerű lenne megvizsgálni, hogy a bizottság 
munkájával kapcsolatban mi a helyzet az SZMSZ szerint. Mi az ami a feladat és hatásköre 
egy bizottságnak stb., át kellene tekinteni az ügyrendi bizottságnak, ezeket, hogy a fentiekkel 
mi a helyzet.  
 
Horinka László polgármester: Valóban voltak olyan napirendek, melyek kimaradtak a 
bizottság munkájából. Vannak azonban olyan felvetések, amelyekre reagálnom kell, Pl. 
Fásítás, pályázatot írtak, ki vagy ingyen kaptunk növényeket és el kell ültetni. Cseri Tamás a 
Faluszolga Kft. ügyvezetője. Ingatlanvásárlás: biztos, hogy megválaszolták az 
ingatlanvásárlásra vonatkozó elképzeléseket.  Köszönöm a bizottság munkáját, elfogadásra 
javaslom a beszámolót.  
 
Lányi György: A kérdésem az, hogy a Besnyői dűlő útkérdése hogyan áll. A 4 m szakasszal 
kapcsolatban sikerült-e megegyezni. Az újságunkban az áll, hogy már elkészült a teljes 
szakasz, azonban ma jártam kinn és láttam, hogy a 21 oszlopnyi hosszú útszakaszból csak 8 
oszlop hosszúságú készült el.  Miért hazudott az újságíró arról, hogy elkészült a Besnyői út, 
amikor nincsen csak éppen elkezdve? 
 
Horinka László polgármester: Ki az aki elfogadja a bizottság munkájáról szóló beszámolót? 
 
A Képviselő-testület tagjai 9 igen és 1 ellenszavazattal meghozták az alábbi határozatot: 
 

262/2008.(XI.17.) Önkormányzati határozat 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Településfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottság munkájáról szóló beszámolót. 
 
Határidő: 2008. november 18. 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
7. NAPIREND 
6./ Ügyrendi Bizottság beszámolója munkájáról (szóbeli előterjesztés) 
 Előadó: Csanádi Gábor, a bizottság elnöke 
 
Horinka László polgármester: Azt javaslom, hogy ne foglalkozzunk a bizottság munkájáról 
szóló beszámolóval, annál is inkább, mivel nincs itt a bizottság elnöke és nem is adott be írott 
beszámolót. 
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8. NAPIREND 
 
7./ A Képviselő-testület 2009. évi munkatervének megtárgyalása, elfogadása 
 Előadó: Horinka László polgármester 
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
Horinka László polgármester: Az anyagot mindenki megkapta. Van-e kérdés az anyaggal 
kapcsolatban? 
 

2009. ÉVI MUNKATERVE 
JANUÁR  19.  18.00 ÓRA: 
1./ A  2009. évi költségvetés és pénzügyi terv tárgyalása 
 Előadó: Horinka László polgármester 
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző  
   Csanádi Gábor, a pénzügyi bizottság elnöke 
   Seprősné Cseri Ágota pénzügyi csoportvezető 
2./ Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat munkájáról beszámoló  
 Előadó: Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat Vezetője 
3./ Étkezési díjak és étkezési hozzájárulás egységes meghatározása, a Gondozási 
Központban  alkalmazandó térítési díjak megállapítása, rendeletek megalkotása 
 Előadó: Horinka László polgármester 
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző  
   Seprősné Cseri Ágota pénzügyi csoportvezető 
4./ Civil szervezetek támogatására pályázat kiírása 
 Előadó: Csanádi Gábor, a pénzügyi bizottság elnöke 
   Lukács István OMSB elnöke 
5./ Közmeghallgatás időpontjának meghatározása 
 Előadó: Horinka László polgármester 

Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
6./ Egyebek 
 
FEBRUÁR 16.  18.00 ÓRA: 
1./ A  2009. évi költségvetési és pénzügyi terv tárgyalása. Költségvetési rendelet 
megalkotása.  Az Önkormányzat több (3) éves kihatással járó feladatainak előirányzata éves 
bontásban. 
 Előadó: Horinka László polgármester  
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
   Csanádi Gábor, a pénzügyi bizottság elnöke 
   Seprősné Cseri Ágota pénzügyi csoportvezető 
2./ Központi Konyha beszámolója munkájáról. 
 Előadó: Mészáros Irén, a központi konyha vezetője 
3./ Tájékoztatás a civil szervezetektől, az Önkormányzattól kapott támogatások  
  felhasználásáról.  
 Előadó: Civil szervezetek vezetői 
4./ Egyebek 
 
MÁRCIUS  16.  18.00 ÓRA 
1./  Wass Albert Közművelődési Központ működéséről beszámoló 
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 Előadó: Cseri Tamás, a Faluszolga Kft. ügyvezetője 
2./ A település általános szociálpolitikai helyzetéről beszámoló  
 Előadó: Ráczné Fekete Orsolya igazgatási csoportvezető 

Béres Csilla szociálpolitikai előadó 
3./ Állategészségügy helyzetéről beszámoló  
 Előadó: Dr. Ágoston István  állatorvos 
4./ Egyebek  
 
ÁPRILIS  20.  18.00  ÓRA 
1./ A 2008. évi zárszámadás elfogadása, rendelet megalkotása 
 Előadó: Horinka László polgármester  
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
   Csanádi Gábor, a pénzügyi bizottság elnöke 
   Seprősné Cseri Ágota pénzügyi csoportvezető 
2./ „Sülysápért” Közalapítvány pénzügyi beszámolója  
 Előadó: Faragó György, a Kuratórium Elnöke 
3./ Háziorvosi körzetek beszámolója 2008. évi munkájukról 
 Előadó: háziorvosok 
4./ Központi Orvosi Ügyelet beszámolója 2008. évi munkájáról 
 Előadó: Központi Orvosi Ügyelet Vezetője 
5./ Védőnők beszámolója 2008. évi munkájukról. 
 Előadó: védőnők 
6./ Egyebek 
 
MÁJUS 18.  18.00 ÓRA 
1./ Helyi közrend, közbiztonság helyzetéről beszámoló  
 Előadó: Rendőrkapitányság Vezetője 
2./ Faluszolga Kft. pénzügyi és műszaki munkájáról beszámoló  
 Előadó: Cseri Tamás, a Faluszolga Kft. ügyvezetője 
   Seprősné Cseri Ágota, pénzügyi csoportvezető  
3./ Tájékoztató a megvalósult pályázatokról, újabb lehetőségekről 
 Előadó: Horinka László polgármester  
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző  
4./ Egyebek 
 
JÚNIUS 15.  18.00  ÓRA 
1./ Oktatási intézmények beszámolója a 2008/2009. tanévről 
 Előadó: Oktatási intézmények vezetői 
2./ Polgármester éves munkájáról szóló beszámoló  
 Előadó: Horinka László polgármester  
3./ Egyebek 
 
AUGUSZTUS 17.   18.00 ÓRA 
1./ 2009. I. félévi költségvetési beszámoló megtárgyalása 
 Előadó: Horinka László polgármester  
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
   Csanádi Gábor, a pénzügyi bizottság elnöke 
   Seprősné Cseri Ágota pénzügyi csoportvezető 
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2./ Sülysáp nagyközség temetőfenntartásáról és temetkezéséről beszámoló 
 Előadó: Farkas Ferenc temetkezési vállalkozó 
3./ Bursa Hungarica ösztöndíj pályázathoz való csatlakozásról döntés 
 Előadó: Horinka László polgármester 
4./ Egyebek 
 
SZEPTEMBER 21.  18.00 ÓRA 
1./ Oktatási, Művelődési  és Sport Bizottság beszámolója munkájáról 
 Előadó: Lukács István, az OMSB elnöke 
2./ „Bogdán Flórián” Önkéntes Tűzoltóegyesület működéséről és a község tűzvédelmi 
  feladatainak ellátásáról beszámoló 
 Előadó: „Bogdán Flórián” Önkéntes Tűzoltóegyesület Parancsnoka 
3./ Időskorúak ellátásáról beszámoló, további feladatok meghatározása  
 Előadó: Lakatos Jánosné, a Gondozási Központ Vezetője 
4./ Egyebek 
 
OKTÓBER 19.  18.00 .ÓRA 
 
1./ A Sülysápi Hírforrás Szerkesztő Bizottsági beszámolója 
 Előadó: Szerkesztő Bizottság Vezetője 
2./ Egyebek 
 
NOVEMBER 16.   18.00 ÓRA 
1./  Háromnegyedéves pénzügyi beszámoló megtárgyalása, elfogadása 
 Előadó: Horinka László polgármester 
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
   Csanádi Gábor, a pénzügyi bizottság elnöke 
   Seprősné Cseri Ágota pénzügyi Csoportvezető 
2./ 2010. évi költségvetési koncepció megtárgyalása, elfogadása  
 Előadó: Horinka László polgármester  
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
   Csanádi Gábor, a pénzügyi bizottság elnöke  
3./ 2010. január 1. napjától bevezetendő díjak (vízdíj, köztisztaság, bérleti díjak) 

tárgyalása 
 Előadó: Horinka László polgármester  
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
   Csanádi Gábor, a  pénzügyi bizottság elnöke 
4./ Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság munkájáról beszámoló 
 Előadó: Csanádi Gábor, a bizottság elnöke 
5./ Egészségügyi és Szociális Bizottság beszámolója munkájáról 
 Előadó: Dr. Papp Ágostonné, az egészségügyi és szociális bizottság elnöke 
6./ Településfejlesztési és Környezetvédelmi  Bizottság beszámolója munkájáról 
 Előadó: Kecser István, a TFKB elnöke 
7./ A Képviselő-testület 2010. évi munkatervének megtárgyalása, elfogadása 
 Előadó: Horinka László polgármester  
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző  
8./ Egyebek 
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DECEMBER  14. 18.00 ÓRA 
1./ 2010. évi költségvetés előkészítésével kapcsolatos feladatok megbeszélése 
 Előadó: Horinka László polgármester  
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
   Seprősné Cseri Ágota pénzügyi csoportvezető  
2./ Polgármesteri Hivatal munkájáról beszámoló  
 Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
3./ Bizottságok 2010. évi munkatervének megtárgyalása, elfogadása 
 Előadó: bizottságok elnökei  
4./ Egyebek 
 
Horinka László polgármester: Ki az aki elfogadja a bizottság munkájáról szóló beszámolót? 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal meghozták az alábbi határozatot: 
 

263/2008.(XI.17.) Önkormányzati határozat 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Képviselő-testület 2009. 
évi munkatervét. 
 
Határidő: 2008. november 18. 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
Farkas Gáborné: Arra kérem a bizottságokat, hogy saját bizottsági munkaterveiket úgy 
állítsák össze, hogy legalább a testületi ülés előtt 2 héttel kerüljön sor rá azért, hogy a testületi 
anyagok idejében el tudjanak készülni.  
 
9. NAPIREND 
8./ E g y e b e k: 
 a./ Sülysáp Nagyközség területén lévő járdák állapotának felmérése 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 
Horinka László polgármester: Vannak olyan utcák, ahol esős időben lehetetlen közlekedni. 
Oda lenne szükséges járdát építeni, ha már utat nem építünk. 40 km járdát kellene építeni, 
1.000.-Ft fm árral számolva ez 40 m Ft lenne, ezt lehetetlen megvalósítani. Közhírré kellene 
tenni, hogy az emberek tudjanak róla és kedvet kapjanak hozzá. Ezért egy nagyobb összeget 
kellene betervezni és úgy meghirdetni. 
 
HOZZÁSZÓLÓK: Kecser István, Farkas Gáborné, Salvári György, Szücsi Csaba. 
 
Horinka László: Átereszt adjunk-e nekik, hogy be tudjanak járni.  Erre szükség lenne egy 
általános állásfoglalásra. 
 
Horinka László polgármester: Ki az aki elfogadja a bizottság munkájáról szóló beszámolót? 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal meghozták az alábbi határozatot: 
 

264/2008.(XI.17.) Önkormányzati határozat 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy A 2009. évi 
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költségvetésében járdaépítésre tervez kiadási előirányzatot. 
A járdát a lakosság, csak a műszaki csoport által meghatározottak szerint lehet megépíteni. Előnyt 
élvez az, aki anyagilag is hozzájárul a járda megépítéséhez.  
 
Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2009.december 31. 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
Farkas Gáborné: A költségvetés készítésénél közintézmények előtti járdákról döntsünk majd, 
hogy ebből a keretből vagy külön keretből fognak-e megépülni. 
 
10. NAPIREND 

8/b./ Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának üzletrész vásárlása az ÖKOVÍZ Kft-
ből 

  Előadó: Horinka László polgármester 
Kecser István, a TFKB elnöke 

    Csanádi Gábor, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
 
Horinka László polgármester: Előzménye a közbeszerzési eljárás kiírása szilárdhulladék 
elszállításra. 2008. évben az ÖKOVÍZ-zel kötöttünk szerződést, mert úgy tudtuk, hogy 
januártól már működni fog a Nagytérségi rendszer. A konzorciumi tanács a létesítmények 
üzemeltetésére ugyan már elfogadta a határozatot, mely szerint közbeszerzést kell erre kiírni, 
azonban a kiírás még a mai napig sem jelent meg, így januártól biztosan nem kerül sor a 
Nagytérségi rendszer indulására. Tapasztalataim szerint az ÖKOVÍZ Kft. által nyújtott 
szolgáltatás jóval olcsóbb, mint a konkurens cégeké, így több okból is kézenfekvőnek tűnik 
az, hogy a Nagytérségi rendszer elindulásáig ne váltsunk szolgáltatót. (Szempontok: olcsóbb, 
mint a többiek, így nem kell új lakossági szerződéseket kötni)  
Tekintettel arra, hogy a tevékenység közbeszerzés köteles és a közbeszerzés költsége több 
százezer Ft, javaslom, hogy vegyünk üzletrészt az ÖKOVÍZ Kft.-ben, így a közbeszerzési 
Törvényt nem sértve, továbbra is elláthatja a cég a szolgáltatást Sülysápon akkor is, ha a 
Nagytérségi rendszer további csúszásokkal fog csak indulni. 
 
Horinka László polgármester: Ki az aki elfogadja az előterjesztést? 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal meghozták az alábbi határozatot: 
 

265/2008.(XI.17.) Önkormányzati határozat 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az ÖKOVÍZ 
Önkormányzati Kommunális és Víziközmű Üzemeltető Korlátolt Felelősségű Társaságba (2700 
Cegléd, Pesti út 65.) tagként 100.000.-Ft üzletrész 100.000.- Ft-ért történő megvásárlásával belép. 
 
Az üzletrész értékesítésre törzstőke emelés kapcsán kerül sor. A Képviselő-testület felhatalmazza 
Horinka László polgármestert, hogy tagként történő belépéshez, üzletrész vásárláshoz kapcsolódó 
okiratokat Sülysáp Nagyközség Önkormányzata képviseletében aláírja és képviselje az 
Önkormányzatot, mint tagot az ÖKOVÍZ Kft-ben. 
Amennyiben a társasági szerződésben szerepel a pótbefizetésre való kötelezettség, akkor csak abban 
az esetben vásárolunk üzletrészt, ha az a társasági szerződés módosításával jár együtt! 
 
Határidő: 2008. november 19. 
Felelős: Horinka László polgármester 
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Horinka László polgármester: Ki az aki elfogadja az előterjesztést? 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal meghozták az alábbi határozatot: 
 
 

266/2008.(XI.17.) Önkormányzati határozat 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 196/2008.(VIII.25.) 
sz. határozatát, amely a kommunális szilárd hulladék gyűjtésére, elhelyezésére és ártalmatlanítására 
vonatkozóan közbeszerzési eljárás kiírását határozta meg, ezennel visszavonja.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
11. NAPIREND 
 8/c./ Együttműködési megállapodás a Terra Innova Kft-vel. 
  Előadó: Horinka László polgármester 
    Kecser István, a TFKB elnöke 
    Csanádi Gábor, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
 
Horinka László polgármester: Már volt a testület előtt ez a javaslat, de most készült el hozzá 
az együttműködési szerződés. A térkép szerinti elképzeléseket szeretné megvalósítani a cég, 
A PÜÜBIZ. És TKB tárgyalta. A TESCO által befejezett járda és úttest legyen továbbépítve a 
piac szélén, a 31 útig. A kivitelezés befejezéshez legyen végső időpont kötve.  
 
HOZZÁSZÓLÓK: Kecser István, Lányi György, Kiss Tamás, Szücsi Csaba. 
 
Horinka László polgármester: A hozzászólások alapján összefoglalnám a lényeget. A javaslat 
az, hogy próbáljam meg elérni a szerződés módosítását úgy, hogy kerüljön bele a térkép 
szerinti munkákon kívül a TESCO által megépített járda, csapadékvíz és útszakasz 
továbbvitele a 31 útig. A II/4.pontban 2010. augusztus 20-ig.  IV/4. 2009.március 31.  
 
CSERI PÉTER MEGÉRKEZETT 11. vannak. 
 
Horinka László polgármester: Ki az aki elfogadja az előterjesztést, a felolvasott 
módosításokkal? 
 
A Képviselő-testület tagjai 9 igen, 1 nem és 1 tartózkodással meghozták az alábbi határozatot: 
 

267/2008.(XI.17.) Önkormányzati határozat 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy megállapodást köt 
a piactér egy részének hasznosítása tárgyában a TERRA INNOVA Kereskedelmi és 
Szolgáltató Kft-vel (Székhelye: 1095 Budapest, Soroksári út 16/D I. em. 3.).  
A megállapodás alábbiak szerinti módosítását kéri: a térkép szerinti munkákon kívül a 
TESCO által megépített járda, csapadékvíz és útszakasz továbbvitele a 31 útig. A II/4.pontban 
2010. augusztus 20-ig.  IV/4. 2009.március 31. határidőket kéri beépíteni a szerződés 
megfelelő pontjaihoz. 
 
Határidő: 2008. december 31. 
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Felelős: Horinka László polgármester 
 
12. NAPIREND 
 8/d./ Költségtervezés temetőfenntartásra és -üzemeltetésre 
  Előadó: Kecser István, a TFKB elnöke 
    Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője 
 
Horinka László polgármester: Készült a hivatalban egy számítás, a temetőüzemeltetésre.  
 
Lányi György: Ez az egész törvénytelen, mert Farkas Ferenc az üzemeltető. Én ehhez így nem 
adom a nevemet. 
 
Kecser István. Nem törvénytelen, mert nincsen közöttünk szerződés és nincsen 
ellenszolgáltatás.  
 
Farkas Ferenc: Én ezt csak vállalom, részemről vállalt feladat. Abban az esetben, ha valaki 
vállalja, már holnaptól az övé. Nekem ez csak költség. 
 
Kiss Tamás: Évek óta törvénytelenül működik. Mindenki tudja ezt.  
 
Horinka László polgármester: Ki az, aki az előterjesztés szerint elfogadja a javaslatot?  
 
A Képviselő-testület tagjai 7 igen, 1 nem és 3 tartózkodással meghozták az alábbi határozatot: 
 

268/2008.(XI.17.) Önkormányzati határozat 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 
sírhelyváltás és síremlék állítási díja a jelenlegi üzemeltetőt illeti meg és továbbra is végezze a 
temető üzemeltetési,- fenntartási feladatokat.  
Készüljön együttműködési megállapodás a Faluszolga Kft és az üzemeltető között az 
üzemeltetési feladatok feladatfelosztásáról.  
 
Határidő: 2008. december 20. 
Felelős: Horinka László polgármester 
  Cseri Tamás Faluszolga Kft. vezető 
 
13. NAPIREND 
 8/e./ OMSB előterjesztések 
  Előadó: Lukács István OMS Bizottság elnöke 
  Wass Albert Művelődési Ház vezetői állása 
  Helytörténeti Gyűjtemény elnevezése 
 
Horinka László polgármester: Az OMSB tárgyalta a kérdést, átadom a szót Lukács István 
elnöknek. 
 
Lukács István: Javaslom, hogy a közalkalmazotti tábla szerinti bért kapja meg. 
 
Hozzászólók: Kiss Tamás, Lányi György, Lukács István, Cseri Péter, Szücsi Csaba, Papp 
Ágostonné, Kecser István, Farkas Gáborné,  
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Horinka László polgármester: Tarnavölgyi László tartja karban a Tápiókultúra.hu oldalt. 
Érdemes megnézni. Nem tudom, milyen bért lehetne adni a Marikának.  
 
Cseri Péter: Személyi kérdésekben nem javaslom nyílt szavazást. Javaslom, hogy tartsunk 
titkos szavazást. 
 
A testület megválasztotta a Szavazat számláló bizottság tagjait: Farkas Gáborné, Szücsi Csaba 
és dr. Papp Ágostonné személyében.  Papp Ágostonné az Elnök. 
 
Az elnök kiosztotta a bélyegző lenyomattal ellátott szavazólapokat, majd körülhordta az urnát. 
Az urna kiürítése után a szavazatszámlálás eredménye a következő volt.  
 
Horinka László polgármester: Ki az, aki az előterjesztés szerint elfogadja a javaslatot?  
 
A Képviselő-testület tagjai 6 igen, 5 nem szavazattal meghozták az alábbi határozatot: 
 

269/2008.(XI.17.) Önkormányzati határozat 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete javasolja Cseri Tamás 
ügyvezető igazgatónak, hogy a művelődési ház vezetésére Tarnavölgyi László nagykátai 
lakos alkalmazza, határozatlan idejű munkaszerződéssel. A bérbesorolás alapjaként a 
közalkalmazotti bértáblát kell figyelembe venni (F7-8).  
 
Határidő: 2008. november 30. 
Felelős: Horinka László polgármester 
  Cseri Tamás Faluszolga Kft. vezető 
 
Horinka László polgármester: A helytörténeti gyűjtemény megalapítása és eddigi működtetése 
Kapás József nevéhez kötődik. AZ elmúlt testületi ülésen felvetődött, hogy meg kell kérdezni 
Józsi bácsit, hozzájárulna-e, hogy róla nevezzük el a gyűjteményt. Józsi bácsi megadta 
hozzájárulását.  
 
Horinka László polgármester: Ki az, aki az előterjesztés szerint elfogadja a javaslatot?  
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazattal meghozták az alábbi határozatot: 
 

270/2008.(XI.17.) Önkormányzati határozat 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 
továbbiakban: 

„Kapás József Helytörténeti Gyűjtemény” 
 

-ként nevezzük ezt az intézményünket. A névadási eljárás lebonyolítása után 2009. év 
tavaszán leplezni le a táblát. 
 
14. NAPIREND 

8/f./ Intézményeknél és a Polgármesteri Hivatalnál esetlegesen alkalmazható 
jutalmazás kérdésének megtárgyalása 

  Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
    Csanádi Gábor, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
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Horinka László polgármester: Az egész év a takarékoskodásról szólt, ezért nem néz jól ki, ha 
2 m Ft-ot szétosztunk így év végén. Van-e valakinek más javaslata? 
 
Farkas Gáborné: Úgy gondolom, hogy ezek az emberek nem keveset dolgoznak, én azt 
javaslom, hogy adjuk a legfelső mértéket azaz 3 x 6.900.-Ft-ot.  
 
Horinka László polgármester: Ki az aki a képviselő Asszony javaslatát – 3 x 6.900.-Ft -
támogatja? 
 
A Képviselő-testület tagjai 1 igen, 1 tartózkodás 8 nem szavazattal meghozták az alábbi 
határozatot: 

271/2008.(XI.17.) Önkormányzati határozat 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy 2008. évben a  
Polgármesteri Hivatalnál és a közalkalmazotti szférában dolgozókat nem részesíti jutalomban 
3.x 6.900.- Ft/fő értékű ajándékutalvány formájában. 
 
Horinka László polgármester: Ki az aki az eredeti javaslatot – 2 x 6.900.-Ft - támogatja? 
 
A Képviselő-testület tagjai 4 igen, 6 nem szavazattal meghozták az alábbi határozatot: 
 

272/2008.(XI.17.) Önkormányzati határozat 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy 2008. évben a  
Polgármesteri Hivatalnál és a közalkalmazotti szférában dolgozókat nem részesíti jutalomban 
2.x 6.900.- Ft/fő értékű ajándékutalvány formájában. 
 
15. NAPIREND 

8/h./ Bursa Hungarica ösztöndíj pályázat elbírálása 
  Előadó: Horinka László polgármester 
    Lukács István, az OMSB elnöke 
    Csanádi Gábor, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
 
Hozzászólók: Lukács István, Kiss Tamás. 
 
Horinka László polgármester: A szociális rászorultságot az 1 főre jutó jövedelem jelentette. 
Az OMSB tárgyalta az ügyet, átadom a szót Lukács István Elnöknek. 
 
Lukács István: A 2009/10. tanévre benyújtott pályázatok közül 15 db ”A” típusú és 2 db ”B” 
típusú pályázat érkezett. Tekintettel a nagyszámú kérelemre, a PÜÜB javasolja, hogy a havi 
keretet emelje meg a Testület 70.000.-Ft-ra. Ez azonban csak 2009. szeptember 01. napjától 
lesz életben, hiszen a B típusú ösztöndíjra csak 2009. szeptemberétől jogosult a két pályázó. 
Jelenleg havi 7 ezer forintos havi többletköltséggel kell számolni az önkormányzatnak. 
 
Horinka László polgármester: Ki az aki az OMSB javaslatát elfogadja, támogatja? 
 
A Képviselő-testület tagjai 9 igen, 1 tartózkodás szavazattal meghozták az alábbi határozatot: 
 

273/2008.(XI.17.) Önkormányzati határozat 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Bursa 
Hungarica ösztöndíj pályázat keretében az alábbi tanulókat támogatja a megnevezett 
összeggel:  
 
 
    

Sorsz. Név Típus  Javasolt összeg 
1. Szabó Gergely (Dózs Gy.út) A 10000 
2. Polánszki Brigitta A 5000 
3. Hornyák Rebeka A 5500 
4. Kunosné Varga Beáta A 10000 
5. Petrik Barbara A 4000 
6. Rafael Zoltán A 4000 
7. Farkas Gyöngyi A 4000 
8. Zima Judit A 5000 
9. Szabó Gergely (Szent I.tér) A 3000 
10. Szabó Márton A 3000 
11. Schmikl Olivér A 1500 
12. Kecser György A 2000 
1. Böcskei Adrienn B 5000 
2. Varga Renáta B 8000 
  Összesen:   70000 
 
16. NAPIREND 
 8/i/ Tájékoztatás az Önkormányzat befektetéseinek alakulásáról 
  Előadó: Horinka László polgármester 
    Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője 
 
Horinka László polgármester: A tájékoztató anyagot mindenki megkapta. 

 
Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat 

BEFEKTETÉSEI 
 

1. Tulajdoni részesedések 
- Faluszolga Kft   3.000 e Ft   
- Csatornamű Kft    726 e Ft 
 

2. Biztosítási befektetések 
- Allianz Életút program                   10.000 e Ft 
- Allianz Klasszikus Életbiztosítás   10.688 e Ft 
- ChinaMax kötvény                         20.000 e Ft 
 

3. Szabad pénzeszköz lekötése 
-  K & H Bank Zrt                        392.000 e Ft    
- Volksbank                                  408.000 e Ft 
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A biztosítási befektetések hosszúlejáratú befektetések, míg a szabadpénzeszközök 
lekötése rövid futamidejűek . ( 1 , 3, 6 hó )  
 
A Duna-Tiszaközi Regionális Hulladékkezelési programra 9.390 e Ft lett  átutalva, 
mely szintén  tulajdonosi részesedés lesz. 

  
 
17. NAPIREND 
 k./ A helyi buszjárat beindításának lehetősége. 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 
Horinka László polgármester: Sülysáp Nagyközség Önkormányzata két éve üzemelteti 
iskolabusz járatát, melyet a VOLÁNBUSZ segítségével tudott megvalósítani. 
Az iskolabusz járat nem öleli fel az egész települést és a napi két járat mesze nem elégíti ki a 
valós szükségleteket. Meg kell jegyezni továbbá, hogy a VOLÁNBUSZ menetrendszerinti 
járataira is igen sok panasz érkezik, különösen a sápi településrészről, mivel az nem vagy csak 
ritkán igazodik a MÁV járatokhoz. Az ott élők és onnan dolgozni járók kalákába verődve 
oldják meg, közös személyautó használattal a munkába járást, a vonat elérését. 
Településünk megérett már arra - nem csak adottságai miatt -, hogy rendszeresített, 
menetrendszerinti buszjáratot üzemeltessen. Adódott most egy lehetőség, amellyel az 
önkormányzat elláthatná – különösen a sápi település részt -, ahonnan a közlekedés nagyon 
nehézkes. Hajnalban az iskolába, munkába igyekvők gyalog kell, hogy feljöjjenek a MÁV 
állomáshoz, mert nincsen busz járat. Mindenképpen azt javaslom, használjuk ki a lehetőséget, 
amely úgy tűnik, hogy az önkormányzatnak anyagi áldozatba nem, csak szervezésbeli 
részvételébe kerül.  A lakosság jelentős részének sokat jelentene. Egyelőre a menetrend 
kidolgozását kell még pontosítanunk, hiszen csak akkor érdemes ebbe igazán belevágni, ha 
legalább annyi járat marad meg sápról, mint amennyi most van. Magába rejti azt a veszélyt 
ennek a járatnak a beindítása, hogy előbb-utóbb elsorvad a VOLÁNBUSZ járat, de magam 
úgy látom, hogy egyébként is effelé halad a dolog. 
             
Kiss Tamás: Véleményem szerint a Volántól kellene a beindításhoz lemondó nyilatkozat, 
mivel valaha ő végezte a helyi szolgáltatást. Meg kell nézni a törvényt is, de a Nemzeti 
Közlekedési Hatóság véleménye szerint nem lehet pályáztatás nélkül szerződést kötni. Meg 
kell nézni a buszokat, hátteret, engedélyeket. Menetrend nélkül semmiképpen nem lehet 
aláírni. Tartalékot is kell képeznie, erről sincsen szó az anyagban. Viteldíj táblázat sincsen. Ha 
pályázat nélkül adja ki az önkormányzat a feladatot, akkor veszteség esetén semmilyen 
ellenértéket nem kérhet az önkormányzattól. 
 
Horinka László:  Ha most nem lesz menetrend, akkor negyedévet fog csúszni az egész. 
Útvonal: MÁV állomás, Vasút út, Kossuth, Gáspár köz, Dózsa Gy. Út, Vasút u., MÁV 
állomás, Vasút u., Magdolna u., József Attila u., Hunyadi u., Eötvös u., Magdolna u., Balassi 
u., Béke u., Fő u., Szent István út, Vasút u., MÁV állomás.  Azt javaslom, hogy ne döntsünk 
most, azonban akár rendkívüli ülés keretében is meg kell vitatnunk, ha azt szeretnénk, hogy 
2009. január 01. napjától beinduljon a szolgáltatás. 
 
18. NAPIREND 
 8/l./1 TFKB javaslatai. 
  Előadó: Kecser István bizottság elnöke 
  Bugyi Attila kérelme 
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Horinka László polgármester: Az előterjesztést mindenki megkapta, korábban is volt már a 
testület előtt az ügyfél kérelme.  Ki az, aki egyetért az írott előterjesztéssel? 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazattal meghozták az alábbi határozatot: 
 
 
 

274/2008.(XI.17.) Önkormányzati határozat 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az a Bugyi 
Attila Kóka, Major út 5.sz. alatti lakos kérelmét elutasítja. Megbízza a Hivatalt a kisajátítási 
eljárás megindítására. 
 
Határidő: 2008. december 20. 
Felelős: Horinka László polgármester 
  Farkasné Pásztor Katalin Műszaki Csopvez. 
 
 
 8/l./2 
  Zártkerti ingatlan megvásárlása 
 
Horinka László polgármester: Az előterjesztést mindenki megkapta, korábban is volt már a 
testület előtt az ügyfél kérelme.  Ki az, aki egyetért az írott előterjesztéssel? 
 
A Képviselő-testület tagjai 6 igen 2 nem 2 tartózkodással szavazattal meghozták az alábbi 
határozatot: 
 

275/2008.(XI.17.) Önkormányzati határozat 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 2432 hrsz 
alatti zárkerti ingatlant megvásárolja. Az ingatlan vételáraként legfeljebb 600.000.-Ft-ot 
határoz meg.  
 
Határidő: 2008. december 20. 
Felelős: Horinka László polgármester 

Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
Horinka László polgármester: Köszönöm mindenkinek a megjelenést, aktivitást, az ülést 
ezennel berekesztem. 
 
 
2008. november 17. 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona    Horinka László 
 Jegyző      polgármester 
 
   Jegyzőkönyv hitelesítő: 
   
      Szücsi Csaba 
      Települései képviselő 


